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ZÁPIS ZE 7. ZASEDÁNÍ 
DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ POLICKA 

V ROCE 2020 
konaného dne 9.prosince 2020 v 9.00 hod. 

v obci Police nad Metují, ve velké zasedací místnosti MěÚ. 
 
Přítomní členové: Ing. J. Beran, Ing. J. Krtička, Mgr. M. Maroul, Ing. M. Šrůtek, B. 

Klímová, V. Friml, J. Cibulka, P. Šubíř 
 
Omluvení členové:   
 
Hosté:  Ing. Adam Beneš 
   
Zapisovatel : Martin Zeman 
 
Ověřovatel:   J. Cibulka 
 
 
 

Volba ověřovatele zápisu 
 
Navržený ověřovatel: Josef Cibulka 
  
Usnesení č.01/07/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje Josefa Cibulku ověřovatelem zápisu.  
 Pro:  8 Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
Volba zapisovatele zápisu 
 
Navržený zapisovatel: Martin Zeman 
 
Usnesení č.02/07/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje Martina Zemana zapisovatelem.  
 Pro:       8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
 

PROGRAM: 
 
1. Zahájení 
2. Volba předsedy svazku 
3. Cyklostezky na Policku 
4. Rozpočtové opatření č.3/2020 
5. Volba kontrolní komise na roky 2021-2023 
6. Prodloužení smlouvy manažera 
7. Schválení podání dotace KHK na podporu svazků obcí 
8. Schválení podání dotace na vzdělávání starostů 
9. Rozpočet na rok 2021 
10. Střednědobý výhledu rozpočtu 2022-2025 
11. Členské příspěvky 2021 
12. Projekt zeleně 
13. Diskuze 
14. Závěr 
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1) ZAHÁJENÍ 
Místopředseda V. Friml přivítal přítomné, a představil navržený program, který oproti 

pozvánce pozměnil tak, že body cyklostezky a volba předsedy přesunul na začátek 
jednání  

 
Usnesení č.03/07/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje navržený program.  
 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
2) VOLBA PŘEDSEDA SVAZKU NA OBDOBÍ 12/2020 – 12/2022 

J. Beran informoval o vypršení svého mandátu k datu 8.11.2020. Od tohoto data svazek 
zastupoval místopředseda V. Friml. J. Beran se dotázal přítomných na kandidáty na 
předsedu svazku. Žádný protikandidát nebyl, všichni starostové jsou spokojeni s prací p. 
Berana a doporučují jeho pokračování. Ten s tím souhlasí.  
 
 

Usnesení č.04/07/2020 
Výbor DSO Policka volí Ing. Jiřího Berana předsedou svazku s funkčním obdobím 

dvou let, tj. 9.12.2020 – 9.12.2022  
 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
3) CYKLOSTEZKY NA POLICKU 

Ing. J. Beran představil hosta k tématu cyklostezek, Ing. Adama Beneše, který vytvářel  
plány cyklostezek na Broumovsku, a se kterým by rád navázal spolupráci i ohledně plánování 
cyklostezek na Policku. Na projektovou přípravu cyklostezek jde aktuálně získat dotace 
z Královéhradeckého kraje do výše 2 mil. Kč, s mírou dotace 90%. Ing. Beneš představil 
koncepci rozvoje cyklostezek na Broumovsku – v první fázi proběhlo vyznačení stávajících 
stezek obcemi a byla provedena studie vedení cyklostezek po stávajících cestách. Výstupem 
projektu je mapa se zákresem možných cyklostezek v regionu Broumovsko.  
 Podobný projekt by bylo vhodné připravit pro celý region Policka, od Pas až 
k Machovu, aby bylo možné koncepčně pracovat na získávání dotací na výstavbu cyklostezek 
dle vypracovaného plánu.  
 Výbor DSO Policka se po přednesených informacích shodl na potřebnosti studie, jejíž 
cenu Ing. Beneš odhadl na 150 tisíc korun. DSO Policka se pokusí získat dotaci 
z Královéhradeckého kraje na projektovou přípravu, ale dokumentace bude zpracována i bez 
získání dotace.  
Šubíř – Jak probíhalo jednání s CHKO ?  
Beneš – S vedením cyklotras po stávajících cestách a s jejich případnou opravou nebyl 
problém.  
Krtička – vidí problém i ve spolcích zaměřených na ochranu přírody 
Maroul – upozornil na udržení stavu cest po dobu udržitelnosti v souvislosti s provozem 
zemědělské mechanizace 
Beran – požádal starosty, aby do poloviny ledna zakreslili svoji představu cyklotras do map 
 
Usnesení č.05/07/2020 

Výbor DSO Policka pověřuje M. Zemana přípravou žádosti o dotaci z KHK na 
projektovou dokumentaci k plánovaným cyklostezkám v mikroregionu Policko, a ve 
spolupráci s Ing. Beranem k jednání o zpracování studie na cyklostezky na Policku.   
 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 



- 3 - 

 
4) ROZPOČTOVÉ OPATŘENÍ Č.3/2020 

 

 



- 4 - 

 
Usnesení č.06/07/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje rozpočtové opatření č.3/2020.   
 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
5) VOLBA KONTROLNÍ KOMISE NA OBDOBÍ 2021-2023 

Do kontrolní komise jsou opět navrženi tito kandidáti: Ing. Miroslav Kryl za městys 
Machov, Jana Ticháčková za obec Velké Petrovice a Tereza Kohlová za obec Suchý Důl.  

 
 

Usnesení č.07/07/2020 
Výbor DSO Policka volí Ing. Miroslava Kryla za městys Machov, Janu Ticháčkovou 

za obec Velké Petrovice a Terezu Kohlovou za obec Suchý Důl za členy kontrolní komise 
svazku s funkčním obdobím tří let, tj. 9.12.2020 – 9.12.2023  
 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 
 
6) PRODLOUŽENÍ SMLOUVY MANAŽERA SVAZKU 

M. Zeman vyzval k diskuzi o podobě úvazku manažera svazku – zeptal se starostů, zda-li 
jim současná forma spolupráce vyhovuje, jestli čekají něco víc, případně zda-li chtějí něco 
změnit.  

Aktuální náklady na manažera, tj. plat + odvody, jsou při 0,4 úvazku cca 193 000 Kč 
ročně. V roce 2020 se podařilo získat dotaci 81 000 Kč z KHK, tudíž náklady byly 112 000 
Kč.  

V případě prodloužení smlouvy bude tato smlouva na neurčito, není možné ji prodloužit 
opět o rok.  
 Výbor DSO Policka souhlasí s prodloužením smlouvy manažera bez dalších výhrad.  
 
Usnesení č.08/07/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje prodloužení smlouvy manažera DSO Policka M. 
Zemana na dobu neurčitou.   
 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
 
 
 
 
7) SCHVÁLENÍ PODÁNÍ DOTACE KHK NA PODPORU SVAZKŮ OBCÍ 

M. Zeman informoval o možnosti získání dotace na plat manažera a účetní z dotačního 
programu Královéhradeckého kraje.  Míra dotace je 70%, maximálně však 100 tisíc Kč.  

 
 
 

Usnesení č.09/07/2020 
Výbor DSO Policka schvaluje podání žádosti o dotaci do dotačního programu 

Královéhradeckého kraje číslo 21RRD02 a pověřuje M.Zemana vypracováním a podáním 
žádosti.  
 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
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8) SCHVÁLENÍ PODÁNÍ DOTACE NA VZDĚLÁVÁNÍ STAROSTŮ 
M. Zeman navázal na informační mail starostům a dotázal se jich, jestli by o takový 

program měli v roce 2021 zájem a jakou konkrétní náplň by měl mít. Vzešla nosná témata – 
veřejné zakázky malého rozsahu, odpadové hospodářství a zákon o obcích.  
 
  
Usnesení č.10/07/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje podání žádosti o dotaci do dotačního programu MMR 
č.117D8210K - Podpora venkovské pospolitosti a spolupráce na rozvoji obcí a pověřuje 
M.Zemana vypracováním žádosti s tématy dle diskuze.   
 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
 
9) ROZPOČET NA ROK 2021 

M. Zeman požádal starosty o připomínky k vyvěšenému rozpočtu DSO Policka na rok 
2021. Rozpočet se bude schvalovat na online schůzce 18.12.2020 po uplynutí lhůty pro 
zveřejnění.  Navržený rozpočet bude upraven v souvislosti se schválením příspěvků.  
 

Paragraf Položka Rozpočtové příjmy
Návrh 

rozpočtu 2021

4116 Ostatní neinvestiční přijaté transfery ze státního rozpočtu 1 151 000

4121 Neinvestiční přijaté transfery od obcí 265 000

3636 2111 Příjmy z poskytování služeb a výrobků 1 000

3636 2112 Příjmy z prodeje zboží 30 000

3636 2133 Příjmy z pronájmu movitých věcí (pódium) 5 000

6310 2141 Příjmy z úroků 200

Příjmy celkem (Kč) 1 452 200

Paragraf Položka Rozpočtové výdaje
Návrh 

rozpočtu 2021

3519 5213 Ostatní ambulantní péče 84 000
3636 * Územní rozvoj 304 000

3639 * Komunální služby a územní rozvoj jinde nezařazené 1 151 000

6310 * Obecné příjmy a výdaje z finančních operací 8 000

Výdaje celkem (Kč) 1 547 000

8115 Financování - změna stavu prostředků na bankovních účtech 94 800

Návrh rozpočtu 2021
pro Dobrovolný svazek obcí Policka
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10) STŘEDNĚDOBÝ VÝHLED ROZPOČTU 2022-2025 

M. Zeman představil střednědobý výhled rozpočtu pro léta 2022 – 2025 a požádal 
starosty o připomínky. K výhledu rozpočtu nebylo připomínek.  
 

  2022 2023 2024 2025
Příjmy celkem (Kč) 314 000 314 000 314 000 230 000
Výdaje celkem (Kč) 314 000 314 000 314 000 230 000
Pohledávky celkem  (Kč) 0 0 0 0
Závazky celkem  (Kč) 0 0 0 0

Návrh střednědobého výhledu rozpočtu DSO Policka na rok 2022 - 2025
Dle §3 zákona č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů

 
 
11) ČLENSKÉ PŘÍSPĚVKY 2021 

V návaznosti na rozpočet pro rok 2021 byla otevřena otázka členských příspěvků pro 
rok 2021. Členský příspěvek pro úhradu všech plánovaných nákladů byl vyčíslen na 34 Kč/ 
obyvatel, 6 Kč příspěvek pro SDMB a příspěvek na pediatrickou péči dle schváleného rozpisu 
dle dětských pacientů.  
 
 

Měsíčně Ročně Bezděkov 4 983

Mzda Zeman 9 984 Pronájem kanceláře 24 000 Bukovice 3 283
Mzda Hrnčířová 2 600 KEO 4 000 Česká Metuje 4 103
VZP 1 971 Telefon 6 000 Machov 7 913
OSSZ 3 758 Elektřina 4 000 Police nad Metují 48 068

Zálohová daň 345 Bankovní poplatky 8 000 Suchý Důl 4 865

Petrovice 3 634
Celkem ročně 223 896 Žďár nad Metují 7 151

Celkem 46 000 Celkem  DSO Policka 84 000

Celkové roční 
náklady                       

( bez pediatra )
269 896 -> Náklady na obyvatele 34 Kč      SDMB

6 Kč/ 
obyvatel

47 112 Kč 
celkem

DSO 
Policka    

( 34 Kč )
SDMB        ( 6 Kč )

Pediatr          
( 2021 )

Bezděkov nad Metují 592 20 128 3 552 4 983 28 663 20 260
Bukovice 367 12 478 2 202 3 283 17 963 12 818
Česká Metuje 292 9 928 1 752 4 103 15 783 12 187
Machov 1 081 36 754 6 486 7 913 51 153 35 414
Police nad Metují 4 025 136 850 24 150 48 068 209 068 156 664
Suchý Důl 416 14 144 2 496 4 865 21 505 16 055
Velké Petrovice 425 14 450 2 550 3 634 20 634 14 620
Žďár nad Metují 654 22 236 3 924 7 151 33 311 24 577

Běžné náklady Další náklady Pediatr 

Obec
Počet 

obyvatel

Příspěvek
Celkem    
( 2021 )

Pro porovnání                  
Celkem v roce 2020

 
 

 Ing. Beran otevřel otázku zvýšení příspěvků pro SDMB.  
Klímová – zvýšit příspěvek v závislosti na výsledcích auditu až pro rok 2022 
Friml – souhlasí 
Beran – souhlasí, audit je objednaný, DSO Broumovska zaplatí 50%, DSO Policka také 
 
 Po věcné diskuzi byl navržen příspěvek 24 Kč pro DSO Policka, 6 Kč pro SDMB, 
pediatr dle schválené výše.  
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Usnesení č.11/07/2020 

Výbor DSO Policka schvaluje členské příspěvky od roku 2021 do případné změny ve 
výši 24 Kč/obyvatel a příspěvek SDMB ve výši 6 Kč/obyvatel.  
 Pro:  8  Proti: 0   Zdržel se: 0 

 
 
 

 
12) PROJEKT ZELENĚ 

M. Zeman informoval o stavu projektu na výsadbu zeleně v Bělém a na Bezděkově n. 
M. Rozhodnutí a právní akt byly podepsány 14.9.2020, ale do systému byly nahrány 
27.10.2020. Dle sdělení úředníků z MŽP je to jejich chyba, se kterou nelze nic dělat. Čas na 
výběrové řízení a změny v projektu je tak do 14.3.2021.  
 Výběrové řízení je aktuálně připravováno, bude rozděleno na dvě dílčí zakázky, což 
podle sdělení ministerstva lze.  
 
 
13) DISKUZE 
 
Krtička – informoval o svém rozčarování z valné hromady Kladského pomezí – zaměření na 
prezentaci Jaroměře a České Skalice, v současné situaci nevidí pro Machov smysl zůstávat 
dále členem Kladského pomezí 
Beran – má z valné hromady stejný pocit jako Ing. Krtička 
 
 
 
Beran – informoval o novém pracovníkovi Strategické rady regionu Josefu Klapkovském – 
ten začíná řešit dopravu na Broumovsku 

- proběhlo jednání o turistickém busu na KHK – řeší se zajíždění busu na Karlow a 
Ostaš 

Krtička – pokud bus nebude zajíždět na Karlow, ale pouze do Lhoty dle návrhu kraje, tak 
nemá pro Machov smysl – dopravní dostupnost Lhoty je dobrá; vidí riziko v nadměrné 
dopravě do Lhoty a na Karlow – místní spolky by v souvislosti s ní mohli chtít uzavřít 
hraniční přechod 
 
 
Beran – informoval o zřízení autobusové zastávky u Penny marketu v Polici n. M. – pro 
začátek zde bude zastavovat linka Bukovice-Hlavňov-Suchý Důl-Police  
Klímová – pokud by se řešila autobusová doprava, tak by ráda prodloužila ranní autobus až na 
Slavný  
 
 
Beran – informoval o stavu SDMB – zaměstnanci pracují dobře, problém je v kompetencích 
rady a ředitele – M. Brandejs jedná bez vědomí rady a dělá rozhodnutí bez ní 

- karta hosta – nemá být zadarmo, vznikne k ní pracovní skupina  
Klímová – nechce další propagaci Slavného – není zde dostatek parkovacích míst, lidí jezdí 
moc 
 
 
Beran – informoval o zaslání dopisu na SŽDC ohledně stavu vlakové zastávky ve Žďáru n. 
M. – využívána obyvateli Žďára, Police a Bukovice – cestující by měli zájem o stojan na kola, 
který v současnosti není; žádost na SŽDC odeslána jménem DSO Policka 
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Friml – jak to vypadá s avizovaným setkáním se zástupci f. Marius Pedersen ohledně odpadů 
Beran – v souvislosti s coronakrizí aktuálně nelze, po rozvolnění bude domluveno 
Klímová – zeptala se starostů, zda-li budou zvedat poplatky za odpady; byl by na místě 
společný postup ohledně poplatků za odpady  
Beran – souhlasí, v září 2021 by chtěl udělat společné zasedání na toto téma; Police n. M. 
připravuje systém třídění ode dveří, slibuje si od toho větší vytříděnost odpadů  
 
Beran – informoval o schválení poskytnutí dřeva od DSO Lesy Policka pro Klub turistů na 
opravu lávky u Černé chaty v Maršovském údolí  
 
 
 
14) ZÁVĚR 

Příští veřejné zasedání se uskuteční v Polici nad Metují, termín bude stanoven, nejdéle 
však 9.3.2021.  
 
 

 Ing. Beran poděkoval přítomným a ukončil zasedání.  
 
 
 
 

Zapsal: Martin Zeman 
                 V Polici nad Metují 9.12.2020 

 
 
 
 
 
…………………………………………..        …………………………………………... 
 Ing. Jiří Beran Josef Cibulka 
 předseda svazku ověřovatel 


